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Protokoll styrelsemöte lördag den 20 augusti 2023 kl. 18.00 på Härnösands Brukshundklubb. 

Närvarande:, Lena Backström Nordén, Martin Adelgren Thorén, Margareta Höglund, Pether Öhlén, ,  

Frånvarande: Gunilla Nilsson, Agneta Gidmark. Torbjörn Eriksson, Rolf Jonsson, Adjungerad: Gunnel 

Crona. 

§ 64  Mötet öppnades av Martin. 

§ 65  Val av ordförande och sekreterare.  

 Till ordförande valdes Martin och till mötessekreterare Lena.  

§ 66  Fastställande av dagordning.  

Dagordning fastställdes 

§ 67  Val av justeringsperson. Pether 

§ 68  Uppföljning av föregående mötesprotokoll.  

 Protokollet följdes upp. 

§ 69  Ekonomi.  

 Ekonomin är fortsatt god och i linje med budget.  

§ 70  Inkomna skrivelser.  

 Iveraxiz kennelläger 26 samt 27 augusti beslut: ja  

 Inköp material till ”halvstege” i slänten – ja,  

 Inköp av snitslar till bruks, ja 

 Fortbildning av instruktörer vill hyra klubbstugan, ja 

§ 71 Sektorernas rapporter  

 Rally: Full fart på träningar och Klubbmästerskap genomförs den 2 september 

 Agility: Kurshelg i agility har genomförts under helgen och gemensam agilityträning genomförs 

fortsatt under onsdagar 

 Tävling: Brukstävling Högre klass spår genomförs den 26 augusti. Träningsgruppen planerar 

fortsatt verksamhet två dagar/vecka.  

 Mental – ingen verksamhet 

 Tjänstehund – ingen verksamhet 

 HUS: kurserna är i full gång och det är en fortsatt stor efterfrågan på fler kurser 



 Kök: inköp av ny frys har genomförts 

 Ungdomarna: genomfört tältläger och agilitykursen särskilt inriktad för ungdomar är pågående 

 Anläggning: Frågor om när altanen skall rivas/byggas om kvarstår samt dragningen av el för 

belysning i aktivitetshagen. Anläggning får i uppdrag att ta in offert från  extern part för stöd i 

diverse byggnadsarbete då det är stor brist på ideella krafter. Områdesskyltarna är på plats.  

§ 72  Beslut tagna via styrelsens smsgrupp. 

 Fortbildning för agilityinstruktörer som deltar i agilitykursen till reducerat pris.  

 Elavtal för kommande år, ett års fastpris hos Eon. 

§ 73  Händelse på klubben. 

Styrelsen har mottagit meddelande om kritik för bemötande av medlem i samband med 

individuell träning. Efter genomgång beslutar styrelsen att lämna ärendet utan åtgärd.  

§ 74  Hemsidan. 

Hemsidan är i det närmaste klar och beslutas om driftsättning den 1 oktober efter genomlysning 

från styrelsen. Därtill beslutades om att införskaffa ett formellt googlekonto för Härnösands 

Brukshundklubb för att bl a formulär ska kunna hanteras av föreningen och inte finnas hos 

enskilda medlemmars googlekonton.  

§ 75  Övriga frågor.  

Det finns behov av att utbilda ytterligare tävlingssekreterare och funktionärer för Brukssidan. 

Frågan bordlades vid detta möte och tas upp som punkt under nästa.  

Tryck av medlemskläder: föreningen uppdrag till RJ reklamtryck att ta fram en kollektion av 

kläder i flera prisklasser att välja mellan. Försäljning samt tryck hanteras därmed genom dem.  

Ullmax: vi har ett konto hos ullmax vilket ger återbäring för klubben då det är möjligt att stödja 

vår förening. Lena lägger ut mer information.  

Behov av fortbildningsplan och policy för instruktörer: det inkommer flera frågor om fortbildning 

för befintliga instruktörer och styrelsen ser ett behov av att samordna dessa innanför budgetram. 

HUS får i uppdrag att ta fram en sådan plan och policy så att fortbildningen blir rättvist fördelad 

bland alla våra instruktörer.  

§ 76 Datum för nästa styrelsemöte. Datum sätts i sms-grupp då det var så få deltagare.  

§ 77 mötet avslutades 

 

 

Ordförande  Sekreterare  Justerare  

Marin Adelgren Thorén Lena Backström Nordén          Pether Öhlen 


